
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 28/2014 
Aika: 6.11.2014 klo 18.00 
Paikka: T-Talo, A106 
Paikalla: Emmi Linkola, Tomi Laakso, Mikko Latva-Käyrä (poistui 19.13), Aleksi Talsi, Atte 
Keinänen, Aleksi Pyykkönen, Eeva Siika-aho, Miikka Laitila (poistui 19.05), Tiitu Lahti (poistui 
19.39), Emil Virkki (saapui 18.09, poistui 18.10), Lauri Voipio (saapui 18.22, poistui 18.25), 
Reetta Arokoski (saapui 19.24) 
Puheenjohtaja: Tomi Laakso 
Sihteeri: Emmi Linkola 
 

1. Kokouksen avaus 
Avattiin kokous ajassa 18.05. 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Kokous on kutsuttu ajoissa ja hallituksen jäseniä on paikalla päätösvaltainen määrä, 
joten todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Aleksi Pyykkönen ja Aleksi Talsi. 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 
Lisättiin kohdat 15.6 Pinssit, 13.6 Olkkarikahvittelu ja 8.4 Laitosten tapaaminen ja 
siirrettiin muita kohtia vastaavasti eteenpäin. 

5. Ilmoitusasiat 
Eeva ilmoitti, että uusi hallitus ja uudet toimarit valittiin. Niko Ferm valittiin AYY:n 
hallituksen muodostajaksi. Iiro Lehtiniemi edarin puheenjohtajaksi. Postissa saimme 
verenluovutusjulisteita, kutsun VK:n vuosijuhliin, kutsun Teekkariperinnejuhlaan, kutsun 
Arabia Maskeradiin, kutsun Automaatio- ja systeemitekniikan killan vuosijuhliin, epiteetit, 
Igopostin kuvaston, Tietokillan hallitusjulisteen, Arkkitehtiopiskelija-lehden 1/2014, Siisti 
tapahtuma! -ympäristöoppaan tapahtumajärjestäjille, mainoksen Arkkitehtikillan 
vuokrattavista ja veroilmoituksen. Emmi ilmoitti kokoustarjoilut. Aleksi Pyykkönen ilmoitti 
saaneensa postia Ålandsbankenilta sijoitusmessuista. 

 
Emil Virkki saapui 18.09. 
Emil Virkki poistui 18.10. 
 
Lauri Voipio saapui 18.22. 
Lauri Voipio poistui 18.25. 
 

6. Hyväksyttävät laskut 
Hyväksyttiin Merkilliselle 172,45e haalarimerkeistä, Håkan Eriksson Transport Oy:lle 
1650e marathonin bussikuljetuksista, AnaStonelle 105e epiteeteistä, Meri Terholle 
66,94e kirjahyllystä ja pattereista Olkkarille, Atte Keinäselle 9,78e kokoustarjoiluista, Atte 
Keinäselle 150e Kukkaviikonlopusta, Reetta Arokoskelle 41,43e vaalien tarjoiluista, 
Reetta Arokoskelle 238,48e Man@ger-sitsien ruuista, Oulun lääketieteelliselle killalle 
250e Marathonin majoituksesta, Henri Virtaselle 993,73e Marathonin kuluista, 
Vepsäläiselle 358e Fatboyn päällisistä, Joanna Mehtälälle 65,95e haalarigaalan 
paketointivälineistä, Emmi Peltoselle 27e killan tuesta kulttuurivastaavien vetämästä 
yhteislähdöstä Munchin näyttelyyn, Anastasia Lipiäiselle 8,83e ATK-partion tarvikkeista 
Unskin pitkälle ja Laura Niemelle 8,38e ISOjen rastista Unskin pitkällä. 

7. Mitä kuuluu? -kierros 
Siirryttiin kohtaan 13. 
Mikko poistui 19.13 



Eeva: aika kipeenä, mutta hyvällä tsempillä. Kaikkee hauskaa ja jännää. Oli eilen Polin 
Approssa ja aloitti yhteistyön mpkk:laisten kanssa. Slush lähestyy. 
Tiitu: elää pilvessä. 
Emmi: kävi ekaa kertaa paikattavana hammaslääkärissä. 
Tomi: alkanut jännittää infoähkyn puheet.  
AT: marathon oli tosi jees. Marathonflunssa seurasi.  
Atte: marathon oli irtiotto arjesta. odottaa infoähkyä. 
AP: marathon oli hyvä ja monipuolinen. Sen jälkeen kandia. Valittiin puhikseksi. Kävi 
tänään talentIT-messuilla ja törmäsi entiseen infolaiseen HiQ:lta, menee sinne 
jubailemaan lisää.  

8. Talous- ja hallintoasiat 

1. Vaalikokous 28.10. 

Oli ja valittiin hyvä hallitus ja toimarit. 

2. Killan lippu 

Atte on ollut yhteydessä arkkareihin ja hoitaa eteenpäin mahdollisimman 

nopeasti, ilmoittelee Tomille miten menee. 

3. Uudet jäsenet 

Lauri tuli kokoukseen esittäytymään. 

4. Laitosten tapaaminen 

Tomi hoitaa. 

5. Toimareiden kuulumiset (OTMK, liikuntavastaavat) 

Tiistaina oli Olkkarilla werewolf-peli-ilta, osallistujat viihtyivät. OTMK kokeili 

Alepan Kauppakassi-palvelua, oli pääosin hyvä. Liikkujat liikkuu, paljon porukkaa 

on ollut pelaamassa. 

6. Mitä muuta tuli tehtyä?  

- 

9. Yrityssuhteet 

1. Yrityssuhteiden tilanne 

Terveellä pohjalla. EY saatiin uudeksi yhteistyökumppaniksi Infoähkyyn. Solitalle 

tulee excu tietojohtamisaspektilla. Miikka ja Jooel Friman ovat käyneet talentIT-

messuilla moikkaamassa yhteistyöfirmoja ja tutustumassa uusiin. 

Tiitu Lahti poistui 19.39. 

2. Marathon 

Oli ja meni, oli kivaa. Kiitos mukana olleille t. Miikka. Pohdittiin varasijoille jääneitä 

kiltalaisia ja killan ulkopuolisia osallistujia. Tomi ja Miikka selvittää, miksi näin on 

tapahtunut. Ensi vuonna myös entiset Marathon-järjestäjät joutuvat jonottamaan. 

Päätettiin, että killan jäsenet maksavat Marathonista 50e. 

3. Toimareiden kuulumiset (Yrityssuhdetiimi, TEK-kiltayhdyshenkilö, Marathon-

toimikunta) 



- 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

10. Ulkosuhteet  

1. Vuosijuhla 14.11. 

Etenee. Paljon pikkujuttuja hoidettavana. Plassi valmistuu tänään. Pääjuhlatilan ja 

jatkotilan kanssa on oltu yhteydessä. Tiitu laittaa muistutusmailit maksuista ja tiimi 

askartelee lauantaina.  

Reetta Arokoski saapui 19.24. 

2. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, hupiministeri) 

Vuosijuhlatoimikunta puuhailee ja reagoi aktiivisesti, miittaa huomenna.  

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Phukseihin on pidetty yhteyttä sillikseen liittyen. 

Siirryttiin kohtaan 8. 

11. Phuksiasiat 

1. Phuksien kuulumiset 

Kuuluu oikein hyvää, paljon koulujuttuja. Marathonilla oli muutamia mukana, olivat 

hyvin messissä. Phuksien juhlasitseillä oli myös meidän phukseja.  

2. Vaalijatkot 28.10. 

Meni oikein kivasti, hyvin järkätty. Hyvä porukka joilla oli hauskaa keskenään. 

Safkoihin oli panostettu. Pääjärkkäreille ei kasautunut liikaa tekemistä. 

3. Nelikiltacruise 30.11.-2.12. 

Kaikki osallistujat ovat maksaneet. Phuksikipparit miettivät ohjelmaa loppuun. 

4. Phuksien vastuut Infoähkyssä 

Aleksi Talsi on ehkä speksissä tai ehkä ei olekaan! 

5. KV-opiskelijat 

Tänään oli haalariensovitussessio. Aleksi Talsi laittaa lähiaikoina Putsiinille viestiä 

ja selvittää hintaa, nämä saadaan joko jouluksi tai kevään alkuun. KV-isojen tms 

kanssa voisi pitää teekkarikulttuurisession kv-opiskelijoille. Lakuja kaipaillaan. 

6. Kipparinvartit 

Ensi viikon alkuun Aleksi Talsi tekee Doodlen phukseille, kipparinvartit painottuvat 

mahdollisimman paljon marras-joulukuun aikaan.  

7. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, KV-vastaava, WappuHali, ISOt) 

ISOvastaava tuo museoon menevät haalarit Aleksille. ISOt hypettivät juhlasitsejä. 

Rento hengailuilta phukseille ISOjen kanssa on suunnitelmissa marras-

joulukuulle.  



8. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Hallitus tekee museolle tuolin kinoa varten. Aleksi Talsi oli juhlasitseillä, oli kiva 

olla hommissa. Opettajatuutoroinnin kick-off siirtynee tammikuulle. 

12. Tapahtumat 

1. Hallitussitsit 12.12. 

Eeva tekee ilmon. 

2. HalPerse 

Emmi tekee Doodlen nykyiselle ja uudelle hallitukselle.  

3. Toimareiden kuulumiset (pikku-IE, lukkarit) 

Pikku-IE lepäsi Polin Approlla, Marathonilla ja sitseillä. Lukkarien kanssa 

mietiskellään jatkuvuutta.  

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

AA-sitsejä alettiin järjestää. IE alkoi jo tehdä testamenttia. 

13. Opintoasiat 

1. Uuden DI-ohjelman tilanne 

Oli tilaisuus, missä käytiin läpi ja keskusteltiin eri fokusalueiden sisällöstä. Eri 

alueissa ollaan eri vaiheissa keskustelussa. Ensi viikolla on seuraava kokous, 

siellä keskustellaan mahdollisista kurssilistoista.  

2. Koulukansio 

90% materiaalista hävisi Marathonin aikana, mutta Mikko laittoi varmuuskopiot 

takaisin Driveen. Mikko ehdotti uuden koulukansion luomista. 

3. Hallopedit 2015 

Kähmyt ensi tiistaina. Infon ja tutan koulutusneuvostot yhdistyvät ensi vuodeksi 

(eli katoaa virallinen elin vain infon opintojen kehittämiseen). Mikko on AYY:n 

kopoasiantuntijaan yhteydessä tämän selvittämiseen liittyen. Tomi menee 

dekaanin kanssa lounaalle.  

Miikka Laitila poistui 19.05. 

4. Tenttiohjesääntö 

Saatiin puolustusvoitto. Nykyisen ehdotuksen mukaan jälki-ilmoittautuminen ja 

nimipaperiinarvostelu on mahdollista opettajan suostumuksella. 

5. Opintopsykologin tapahtuma 25.11. 

- 

6. Olkkarikahvittelu 

Mikko tekee doodlen. 

7. Toimareiden kuulumiset (hallopedit, SCI-vastaava) 

Halloped-ehdokkaita on 9. 



8. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

Siirryttiin kohtaan 7. 

14. Tiedotusasiat 

1. Kukka 

Lähtee hitaasti mutta varmasti liikkeelle. Ideointitapaamisessa oli vain 3 henkilöä 

paikalla. Slushista tehdään juttua ja ensi tai seuraavalla viikolla pidetään iltama, 

jossa väsätään juttuja.  

2. Nettisivujen päivitys 

Tänään laitettiin uutinen ja linkki SCI:n palautelomakkeeseen opetuksesta. 

Vaalien ehdokkaat otetaan pois sivuilta ja säilytetään vain valitut. 

3. Inf.tkk.fi 

Osoitteessa athene.fi/informaatioverkostot voi katsoa työn alla olevaa sivua.  

4. Ilmomasiina 

Sunnuntaina ATK-partio väsäili monta tuntia. Venyy myös ensi vuodelle, jolloin 

työstetään vielä samalla porukalla.  

5. Varjohallitus -maililista 

Emmi päivittää listalle ensi vuoden hallituksen.  

6. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, historioitsija, valokuvaajat, Kukan 

niittäjät, kiltalehden toimittajat, ATK-partio, ulottuvuusvastaava) 

Ulottuvuusvastaavan 3D-koulutuksessa oli jonkun verran porukkaa. Kukan 

niittäjän kanssa on sovittu taittoaikataulusta. 

7. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Eeva ehdotti, että kehitetään killan Twitterin käyttöä, sen kautta voisi parantaa 

killan näkyvyyttä yrityksille ja hakijoille. Pitää miettiä, kenellä on oikeudet päivittää 

Twitteriä. Jutellaan lisää maanantaina tai ensi kokouksessa. 

15. Muu toiminta 

1. Tietokonetarrat 

- 

2. Haalarimerkkien hankkiminen 

Tuli, nyt hallituskaapissa. 

3. Hallituksen asuste/härpäke 

Reetta ehdotti pipoa. Aleksi Pyykkönen ehdotti vyölaukkua. Stormaillaan 

maanantaina. 

4. Hallituksen rentoilu 

Maanantaina, mietitään siellä viimeistä kokousta. 



5. Varasto 

Tiistaina palaveri, kyseltiin saako pitää molemmat. Linjaus ensi viikolla. 

6. Pinssit 

Takaosat ei tulleet, maksavat kuulemma ekstraa. Eeva laittaa mailia, että 

mallikappaleessa oli takaosa, joten haluamme ne samaan hintaan. 

16. Muut esille tulevat asiat 
1. Seuraajien perehdytys 

 
Muistetaan tehdä testamentit ja jutella seuraajien kanssa hallitushommista. 
 

17. Seuraava kokous 
Emmi tekee Foodlen, DL la 23.59. 

18. Kokouksen päättäminen 
Päätettiin kokous ajassa 20.38. 

 

Pöytäkirjan tarkastajat: 
         
    
     
_______________________     _______________________  
Aleksi Pyykkönen      Aleksi Talsi 
 
 
Puheenjohtaja ja sihteeri: 
 
 
 
_______________________     _______________________  
Tomi Laakso       Emmi Linkola 
 

 

 


